
 

 

Referat af Bestyrelsesmøde mandag d. 27. november 2023 hos Tina/27.  

Deltagere: Henrik/2, Jan/4, Lars A./10, Lars S./11 og Tina/27.  

Referent: Jan/4. 

Besøg af Decherie og Mikkel med status på Blomstereng projektet:  
- Status er, at Decherie har udarbejdet et budget indeholdende et oplæg/forslag til Gribskov 

Kommune om, at være med til at betale til projektet, da vi mener at Kommunen har en 
forpligtigelse i at afvande det vand der kommer fra boldbanen og går ind over Blomsterengen 
op i mod de huse der lægger der ud til. Budgettet er på 325.000 kr. vi har selv fra de 2 fonde 
90.000 kr. stående, så resten 235.000 kr. vil vi have Kommunen til at betale, hvis det ikke 
lykkes falder projektet nok til jorden, med mindre vi får andre / flere tilskud. Decherie arbejder 
på sagen.  
 

Dræn: 
- Drænudvalget arbejder på at indhente de/det sidste tilbud til drænprojektet (de 3 markerede 

steder), som vi fik udarbejdet af Dansk Miljørådgivnings konsulenten, se vedlagt kort.  

- Spuling (stor) af dræn og kloak vil blive udført igen næste år. 

 

Lys i Kroengen: 
- Vil igen nævne følgende for Kroengen: Bestyrelsen appellerer endnu engang til at man får tændt 

for sit hus udebelysning, Bestyrelsen har som tidligere nævnt pærer med sensor, så lampen kun 

lyser når det er mørkt, selvom kontakten står tændt (pæren kan afhentes hos Lars Stubbe/11), 

dette gælder også for lampe 2 og 3 som GF refunderer via grundejergebyret.  

- Og husk at klippe bevoksning væk fra lampen, så lyset kommer ud fra huset og ikke gemmes. 

- Lys gået i gadelampen ved nr. 10, elektriker vil blive rekvireret til at reparere den.  

 

Budget 2023 – status:  
- Gennemgang af 2023 budget som det ser ud på nuværende tidspunkt, forventet resultat etc. 

2023 budget: Ser ud som om vi lander på et plus på 39.000 kr. dog skal der fratrækkes for evt. 

træbeskæring, som Tina/27 er i gang med, hvis det bliver i år.  

- Bankbeholdning per 25.11.: kr. 228.894 kr. 

 

Snerydning:  
- Husk, vores forpligtigelse med, at rydde sne foran egen matrikel, sikkerhed for os og vores gæster, 

leverandører mfl. der kommer med varer, post m.m. 

 

- Andet / eventuelt:  
- Beskæring af vores træer rundt i Kroengen (fællesareal) – Tina/27 arbejder på sagen for at få et 

tilbud og få det udført, mens træerne er uden blade.  

- Beskæring af vores 2 kastanjetræer ved indkørslen – Tina/27 arbejder på samme sag som 

ovennævnt, med at se om vi ikke kan få dem skåret lidt ned, tænker også her sikkerhedsmæssigt, 

da nogle grene er rådne.  

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 05.02.2024. hos Lars S. kl. 19.00.    


